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A ciklus során az Alapítvány folytatta a korábbi években megkezdett munkát, mind az anyagi 

stabilitás kiépítése, mind pedig a hallgatók (HÖK-ön keresztüli és közvetlen) minél 

széleskörűbb segítését elérve. Szolgáltatásaink száma nem gyarapodott, ugyanakkor rengeteg 

háttérmunkálat folyt a bővítés érdekében. Személyi állományunk nem esett át lényegi 

változásokon, vezetői szinten változtatás azonban történt. Az alábbiakban igyekszünk egy kicsit 

részletesebb képet adni az egyes területek alakulásáról az év során. 

 

1. Előkészítő tanfolyamok: 

Az augusztus végén alkalmazásba vett oktatásszervezőnk, Irimi Alexandra pár hét alatt teljesen 

átvette a tanfolyamok menedzselését, és megkezdte a féléves előkészítők beindítását. A 

szeptemberi kimagaslóan sok jelentkező után a féléves tanfolyamok is óriási népszerűségnek 

örvendtek. Elmondható, hogy duplájára növekedett a tanfolyamainkra járó diákok száma, ami 

nagyon nagy előrelépés. A sok jelentkező persze nehézséget is okozott sok szempontból, 

egyrészt a fénymásoló szalon működésével nem nagyon hangolható össze az a termérdek 

nyomtatási feladat, amit nap, mint nap el kell végezni a tanfolyamok előtt, másrészt fizikailag 

is nehéz a tanfolyamokat elhelyezni, termet találni számukra. A tanfolyamok adminisztrációja 

még mindig igényel némi fejlesztést, ekkora adabázist nehézkes kezeln. Ennek fejlesztése a 

nyár tervezett munkálata, egy önkéntesünk vállalta, hogy foglalkozik egy jobb rendszer 

kiépítésével. Mind a hallgatók, mind az oktatók felől pozitív visszajelzéseket kapunk, 

természetesen az eredményt az érettségi dolgozatok megírása után fogjuk látni. A jövőhét 

folyamán szervezünk egy oktatói meetinget, ahol az elmúlt év eredményeit és tapasztalatait 

fogjuk megvitatni. 

 

2. Fénymásoló/szakdolgozatkötés/bolt 

A fénymásoló szalon hiánypótló jelleggel működik a campuson, az Eötvös Pont megnyitásával 

sem zártunk be. Színes nyomtatást csak mi tudunk vállalni  Sokan hallgató tér be hozzánk 

nyomtatni, fénymásolni. Az oktatásszervező nyomtatóját március elején sikerült a 

keretmegállapodás során lecserélni, így hatéknyabban folyik a munka. A szakdolgozat kötés az 

első félév végén még nem üzemelt, de már akkor megfogalmazódott a gondolat, hogy az előző 

években nagy sikernek örvendő szolgáltatást felélesszük. Ennek köszönhetően áprilistól újra 



lehetősgük van a hallgatóknak nálunk köttetni szakdolgozataikat. Ennek eredményességéről 

csak a későbbiek folyamán fogunk tudni beszámolni. A hallgatói bolt újraindítása gondolatban 

már régen megfogalmazódott,  de most konkrét egyeztetések kezdődtek a Kar vezetésével. 

 

3. HÖK-kel való együttműködés 

A Hallgatói Önkormányzattal továbbra is jól tudunk együtt dolgozni, mivel a HÖK az alapítónk 

és a Küldöttgyűlésnek tartozunk beszámolási kötelezettséggel, ezért gyakorlatilag 

tisztségviselőként igyekszünk ellátni a feladatainkat. Az Alapító céljainak úgy érezzük, hogy 

nagyon jól meg tudtunk felelni, hiszen, ahogy a bevezetőben is írtuk egyre jobban tudjuk 

támogatni a hallgatókat. Úgy véljük, hogy az elmúlt évben nem volt olyan igény, amit ne 

tudtunk volna teljesíteni. 

 

4. Rendezvények 

A rendezvények kérdésében továbbra is az az álláspontunk, hogy amennyiben valakinek 

segítségre van szüksége, úgy igyekszünk megteremteni a kellő feltételeket. Az év során számos 

apróbb rendezvényt segítettünk, mind a jogi környezetnek való megfelelés elérésében, mind 

pedig költségek fedezésében, eszközök beszerzésében, ha erre volt szükség. Az Alapítvány 

szervezett Jeges Estet december folyamán, valamint jelenleg folyik a Lágymányosi Eötvös 

Napok szervezése, melyre a Budapest Party Service Kft. kért fel bennünket, alvállalkozóként. 

2015. 04. 25.-26.-án került megrendezésre Szentendrén a Mentorhétvége, ahol ingyenes 

étkezést biztosítottunk a résztvevőknek, illetve önkéntesünk Béni Kornél tartott  egy 

rendezvényszervezői képzést.  

Ezen rendezvényeket azért vállalta az Alapítvány, mert azt gondoljuk, hogy rengeteg TTK-s 

hallgatónak okoznak örömet, ami alapvető célunk. Az önkéntesek toborzásában túlnyomórészt 

a HÖK tisztségviselői segítettek. 

Legújabb saját szakmai rendezvénysorozatunk az üzemELTE-tés januárban indult, az áprilisi 

hónapban sajnos nem volt gyárlátogatás. Eddig nagy sikernek örvendtek az üzemlátogatások, 

de a jövőben szeretnénk tovább szélesíteni az elért hallgatók körét. Májusra Törley-pezsgőgyár 

látogatást tervezünk, a pontos időpont még egyeztetés alatt van. Június 23.-án 10:00 órakor 

azonban sok szeretettel várja az ELTE-s hallgatókat a Paksi atomerőmű. Minden érdeklődőt 

szeretettel várunk! 

 

 

 



5. Hivatalos ügyeintézés, bíróság  

A személyi változások, a közhasznúság új feltételeinek való megfelelés és az új Ptk. miatt 

szükségessé vált változásokhoz minden papírt előkészítettünk. A folyamat elindítása az Alapító 

feladata, így a HÖK-ön múlik, hogy mikor történik meg az átvezetés és mikor kapjuk meg az 

új törvények szerint is a közhasznú státuszunkat. Hamarosan kuratóriumi ülést fogunk tartani, 

ahol az Alapítvány éves pénzügyi beszámolója is elfogadásra lesz előterjesztve, pontos 

pénzügyi mérleget ezt követően tudunk vonni. 

 

6. Többi civillel való együttműködés  

Folyamatosan együttműködtünk a többi természettudományos civil szervezettel, ez különösen 

(szakmai, tudományos és szórakoztató) rendezvények terén érvényesül. Az Alapítvány részt 

vett a Nemzeti Ifjúsági Tanács alapításában, itt is alapvető célunk, hogy a hallgatói érdekeket 

(különösen természettudományok terén) országos szinten is képviselni tudjuk. 

 

7. Alapítvány aktivitás  

Az elmúlt évben több jelentős változás történt az Alapítvány életében életében. Fetter Dávid 

személyében új informatikusunk lett. Kuti Péter februárban lemondott titkári tisztségéről, a 

februári küldöttgyűlésen Csutka Boglárka lett az új titkár, ezzel újra egy kézbe került a 

gazdasági ügyek intézése és a titkári feladatok ellátása. Új kuratóriumi tagot is köszönthetünk 

a csapatban Lukács Károly személyében, aki Kálózi Attila Mihály váltotta. Újítás a februárban 

bevezetésre kerülő dolgozói meeting, ahol mindig az elmúlt hetek eseményeit beszéljük át és 

rövid valamint középtávú feladatokat osztunk ki egymás között ezzel is segítve a hatékony 

működést. A feladatok elvégzését támogatja a Trello menedzser program, ami napi bontásban 

mutatja az elvégzendő feladatok listáját. Márciusban végre sort kerítettünk egy Alapítványos 

összejövetelre, ahol a régi és az új dolgozók osztották meg egymással tapasztalataikat. A 

továbbiakban is várjuk az Önkéntes segítőket! 

 

2015. május 5., Budapest 

Dukán András Ferenc       Csutka Boglárka 

   kuratóriumi elnök               titkár 


